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D I I Y I S A I . I A 
Vége egy betöréssorozatnuk 
A celldömölki rendőrkapitányság mun
katársai elfogták annak a betörőbandá
nak a tagjait, akik tavaly tavasz óta több 
mint ötven alkalommal látogatták meg 
a városi és a környékbeli vendéglátóhe
lyeket és más üzleteket. A profínak lát
szó társaság bú'nlajstromáről és a bűnö
zők elfogásáról következő' lapszámunk
ban nyilatkozik a városi rendőrkapitány. 

Botrányos szilveszter 
Még mindig beszédtéma Celldömölkön 
egy csaknem botrányba fulladt szilveszte
ri mulatság, amit a szakmunkásképző' is
kola épületében tartottak. Lapunkhoz is 
érkezett egy levél, amit azért nem közöl
tünk, mert írója nem adta hozzá a nevét. 
Szívesen foglalkozunk az üggyel, ha jelent
keznek szerkesztőségünkben olyan szemé
lyek, akik vállalják a nyilvánosságot. 

Elszakad a köldökzsinór? 
Hivatalos forrásból úgy tudni, még meg
változtathatja a képviseló'-testület a vasúti 
felüljáró lebontásával kapcsolatban hozott 
korábbi döntését. A helyszíni bejárás már 
megtörtént - erről következő' lapszámunk
ban írunk. Most egy olyan személynek a 
véleményét közöljük a 3. oldalon, aki sze
rint Pityervár visszafejlődésével lesz egyen
lő, ha elszakítják a köldökzsinórt. 

Ma már nélkülözhetetlen az Internet 

Ha pénzt szednek, 
csökken az esélyegyenlőség 

Bel lérné Hor
váth Cecília 

A Kresznerics Ferenc 
Könyvtár 1998-ban a Ma
gyar Soros Alapítványtól 
pályázaton nyert ingye
nes Internet-hozzáféré
sét és hozzá öt számító
gépet. A szolgáltatás ed
digi költségeit, 1.259.000 
forintot teljes mértékben 

az alapítvány térítette. A 
múlt év ok tóbe rében a 
Soros Alapítvány levél
ben értesítette a könyv
tára t arról , hogy 2000-
ben úgy tudja kínálni a 
szolgáltatást, ha az intéz
mény a bérelt vonal költ-

(Folytatás a 2. oldalon) 

CeUdömölkiek a megyebálon 
Szombathelyen, a Savaria Szálloda Télikertjében rendezték meg a 

megyebált. A Vas megyei elit báljának kikiáltott rendezvény nyitotta 
meg a farsangi bálok sorát. A rendezvény megyebáli jellegét erősítet
te az elsőbálozók bécsi keringője. A megye nyolc városát két-két tán
cospár képviselte. Celldömölkről a Berzsenyi Dániel Gimnázium négy 
diákja: Márton Linda, Kovács Nóra, Gönye Zsolt és Vörös Bálint ve
hetett részt a megyebálon. 

A harmadszor megrendezett újkori megyebál nyitánya a hagyomá
nyos palotás, majd utána a keringő volt. A művészeti csoportok műso
rai után következett a mindennapinak egyáltalán nem nevezhető va
csora, majd az Év Vasi Embere '99 szavazás eredményhirdetését , vé
gül a tombolahúzást izgulhatta végig a népes vendégsereg. Az éjféli 
korhelyleves felszolgálása után hajnalig tele volt a táncparkett . K . N. 

••Üzemképes" az okmányiroda 

Eró'ss Elemérné a már működő' 
számítógépeknél 

Nem volt zökkenőmentes az 
okmányirodák működése az év 
elején. Miért? - ezt kérdeztük 
Baranyai Attiláné dr.-tól, Celldö
mölk város jegyzőjétől. 

- Úgy illett volna, hogy az új 
rendszeren december közepétől 
próbaüzemet tarthassunk. Ezzel 
szemben nálunk még az ünnepek 
alatt is a gépek telepítése volt fo
lyamatban. Az év első munkanap
ján aztán kiderült, hogy pontatlan
ságból szá rmazó számí tógépes 
hiba miatt nem tudunk az orszá
gos rendszerre kapcsolódni. Vé
gül is 3-án l ö ó r á r a jutottunk odá
ig, hogy az első' lakcímigazolványt 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Még lehet jelentkezni a kiadványba 

Kemenesaljái vendégvárók 
A cel ldömölki Tourinform 

Iroda Kemenesaljái vendégvá
rók címmel magyar-német nyel
vű kiadványt jelentet meg. A szí
nes füzetben szálláshelyek, ven
déglátóegységek, éttermek veze
tői, borosgazdák hirdethetnek. 
A kiadvány költségeiből 400 
ezer forintot az iroda vállal, a 
benne szereplőket mindössze 3 

ezer forint terheli, ráadásként 
száz darabot a j ándékba kap 
minden hirdető. A füzetet egye
bek között bemutatják az Uta
zás 2000, a müncheni és a berli
ni turisztikai vásárokon. A hir
detők jelentkezését február első 
he tében várják a Tourinform 
I r o d á b a n (Ce l ldömölk , Dr . 
G é f i n t é r l . ) . T. 

A falugazdászoknál is van nyomtatvány 

Az őstermelők is vallanak 
Január végéig megkapták az adóbevallásukhoz szükséges nyomtat

ványt azok az őstermelők, akik az 1998-as évtől már tettek adóbeval
lást, illetve a 9863-as számú nyomtatványon nyilatkozatot nyújtottak 
be az A P E H felé. Azoknak az őstermelőknek, akiknek a tavalyi évben 
keletkezett bevallási kötelezettségük, ők az adóhatóság ügyfélszolgá
lati irodáiban vehetik át a nyomtatványt. Az illetékes minisztérium 
intézkedésére a falun élő őstermelők a falugazdászoktól is kérhetnek 
nyomtatványt. 
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„Üzemképes" az okmányiroda 
(Folytatás az 1. oldalról) 
ki tudtuk állítani. A személyazo
nosítóval a következő' nap dél
u tán ján tudtunk a rendszerbe 
kapcsolódni. 

- Hogyan történik most az ok
mánycsere? 

- A lakcímigazolványt a meg
felelő adatlap kitöltése után ne
gyed órával már kézbe tudjuk adni 
itt helyben. A személyazonosító 
kártyára a digitális képet itt készít
jük el ingyen, és felvesszük az ada
tokat. Az igazolványt Budapestről 
küldik meg az állampolgár lakcí
mére . 

- Milyen okmányok kellenek a 
személyazonosítóhoz? 

- Az igénylőnek 3 hónapná l 
nem régebbi anyakönyvi kivona

tot, - születési, házasságkötési -
kivonatot kell beadni, ezek a szü
letés, illetve a házasságkötés he
lyén szerezhetők be. De megfelel 
más, még érvényes igazolvány, pl. 
útlevél is, ami a szükséges adato
kat tartalmazza. Ha van ilyen, ak
kor nem kell anyakönyvi kivonat. 
A személyi igazolványok adatait 
mi nem használjuk. 

- Mennyit kell fizetni? 
- A személyi „igazolvány" cse

réjéhez 1500 forint ér tékű illeték
bélyeget kell leadni. Az első sze
mélyazonosí tóér t azonban nem 
kell fizetni. 

- Kiknek szükséges most az ok
mánycsere? 

- Azoknak kell okmányt cserél
niük, akiknek lejárt, vagy 60 na

pon belül le
jár a szemé
lyi igazolvá
nyuk, vagy 
elveszte t ték 
azt, n e t á n 

^ úgy megron-
1 ^ ^ • M g á l ó d o t t 

H H h o g y m á r 
nem hasz
n á l h a t ó . A 
többi cseré

jére 2001-ben, illetve 2002-ben 
kerül csak sor. Előfordulhat olyan 
eset is, hogy valaki lakást változ
tat, de régi személyi igazolványa 
van. Számára kiadjuk az új lak
címkártyát, ami a régi személyi
vel együtt lesz érvényes. 

- Hogyan jutnak személyazono
sító igazolványhoz azok a fiatalok, 
akik most töltik be a 14. életévüket? 

Baranyai 
Attiláné dr. 

- Ó k á l ta lában á l ta lános isko
lai tanulók. Az ér in te t t in tézmé
nyekkel e g y e z t e t ü n k az i d ő 
rendrő l és a lebonyol í tás mód
já ró l . A k i k Ce l ldömölkön szü
lettek, azoknak e l r endezzük az 
anyakönyvi kivonatot is, de akik 
máshol szü le t t ek , azoknak be 
kell majd szerezniük azt az i l le
tékességi helyeken. Megismét 
lem: az e l ső személyazonos í tó
hoz ju tás nem kerül pénzbe sen
kinek sem. 

- Hol található az okmányiro
da, és mikor tart nyitva? 

- Az okmány i roda a polgár
mesteri hivatalban van, a föld
szinti folyosó végén, a közigaz
gatás i osztállyal egy blokkban, 
a gyámügyi osztály helyén. A hi
vatal ügyfé l fogadás i i d e j é b e n 
k e r e s h e t ő fel. Völgyi L . 

Ha pénzt szednek, csökken az esélyegyenlőség 
(Folytatás az 1. oldalról) 
ségeinek 50 százalékát, évi 442 
ezer forintot saját erejéből fizeti. 
A készülő szerződés szerint nem 
szedhetnek díjat az Internet-hasz
nálóktól. Az Internet-hozzáférés 
fontos lakossági szolgáltatás, a 
könyvtárban bárki felléphet a v i 
lághálóra. Dr. Bellérné Horváth 
Cecília, a könyvtár igazgatónője 
szerint az Internet napjainkban 
már nélkülözhetetlen, elemi fokon 
mindenkinek ismernie kellene. Az 
igazgatónő elmondta, az alapít
vány támogatása jelentős, hiszen 
négymil l ió for int e l l e n é b e n a 
könyvtárnak havi 36.800 forintot 

kellene állnia, és ha betartják a fel
tételeket, akkor 2001-tól a könyv
tár tulajdonába kerül az összes szá
mítógép és a kiépített vonal. 

Már elkészült a szakmai elkép
zelés is arról, hogy a könyvtár mi
lyen alkalmazásokat, illetve fej
lesztéseket szeretne nyújtani olva
sói számára a jövőben: például a 
World Wide Web kínálatának be
építése rendezvényeik könyvtári 
eszköztárába; a legfrissebb közér
dekű információk (pályázatok) 
szétsugárzó szolgáltatásként való 
hasznosítása stb. 

Sajnos a könyvtár jelenlegi hely
zete nem teszi l e h e t ő v é az 

Internet-használat önerőből tör
ténő kifizetését. A képviselő-tes
tülethez novemberben benyújtott 
előterjesztésben kérvényezték a 
könyvtár finanszírozásának meg
emelését a hiányzó összeggel. 

A szerződés megkötéséig és a 
képvise lő- tes tü le t dön té sé ig a 
könyvtár 2000. januárjától 150 fo
r i n to t k é r egy ó r á n y i in ter
netezésért. Mindez költségáthárí
tás, az in tézménynek semennyi 
haszna nem származik ebből, de 
az elmúlt két hétben így is érez
he tően visszaesett a forgalom. 
Míg tavaly szinte minden órában 
foglaltak voltak a gépek, és össze

sen 5574 használó látogatott el a 
világhálóra, addig az elmúlt két 
hét 66 órájában 112 felnőtt és csu
pán 29 gyerek. 

Az igazgatónő szerint meg kel
lene adni az esélyt mindenkinek, a 
kevésbé tehetőseknek és azok gye
rekeinek is ahhoz, hogy az Internet 
ingyenes, vagy legalábbis kedvez
ményes használatával olyan hasz
nos információkhoz juthassanak, 
amelyeket máshogyan nem tudná
nak megszerezni. A könyvtár a kul
túra alapintézménye, és ha más 
megoldás nem lesz, akkor az új 
könyvek vásárlására szánt pénzt 
kellene átcsoportosítaniuk, így vi
szont a kultúra terjesztésének ha
gyományos módja sérülne. K.N. 

MEGHÉRDEITÜKTT 
^^VÁLASZOLTAM 

Mit szól a sztrájkhoz? 
Kovács László: Egyetér tek a 

sztrájkkal, úgy gon
dolom, nemcsak a 
saját érdekeik mi
att sz t rá jko l tak a 
vasutasok, hanem a 
bérből és fizetésből 
élők javait is szolgálták. Az inf
láció magasabb, mint a hivatalo
san mondott, az áremelések na
gyok. Mivel személyszállító kis
iparos vagyok, az üzemanyagár 
emelése naponta érint engem. A 
sztrájk nem okozott nekem kárt, 
sőt kis haszonnal is járt , hiszen 
akinek utaznia kellett, más mó

dot választott. 
Jánosa Miklós: 

Én is vasutas vol
tam, és egyetértek a 
s z t r á j k k a l . Moz
donyvezető mellett 

szolgáltam, sok veszélyben volt ré
szünk. Szerintem dupla fizetést is 
megérdemelnének a vasutasok. A 
kormánynak melléjük kellene áll
ni, egyébként újra sztrájk lesz. Rit
kán utazom, így engem már nem 
érint a dolog személyesen, de a 
fiam is vasutas. 

Nagy Gábor: Részben megér
tem a vasutasok 
sztrájkját, részben 
viszont nem tudom 
elfogadni. Megé r 
tem, mivel ők is a 
m e g é l h e t é s ü k é r t 
harcolnak, reálisan meg kellene 
őket fizetni, de ez más munkate
rületekre is igaz. Ugyanakkor egy 
országot bén í tanak meg, áll az 
utasforgalom, kárt okoznak a gaz
daságban, de a vasútnak is. Hol 
fog megtérülni ez a kár? Jobban 

el kellene gondolkozniuk, hogy 
megtehetik-e ezt. 

Ipsics Péter: Nem értek egyet 
a sztrájkkal vélemé
nyem szerint nem
csak ez az egy mód
ja van a p rob léma 

, megoldásának. Sze-
I rintem, tele van az 

emberek hócipője azzal, hogy 
évente kétszer sztrájkolnak. Sok 
embernek jóval kevesebb a fize
tése, mint nekik. Nagy helyzeti 
előnyben vannak a vasutasok. A 
kft., ahol dolgozom, a M Á V meg
rendelésére dolgozik. Hiába sze
rettem volna dolgozni, nem volt 
munka a sztrájk ideje alatt. 

Vörös Gábor: Egyetemista va
gyok, így személyesen is érintett a 
vasutasok sztrájkja. Szerdán vizs
gáztam, de így már vasárnap vissza 

kellett utaznom az 
egyetemre. Minden
kinek nehéz a min
dennapi megélhetés, 
nemcsak a vasuta-
I soknak. Ennyi erő

vel bárki sztrájkolhatna. M i lenne, 
ha mindenki ezzel próbálkozna? 

Timinszky Titanilla: Szombat
helyen tanulok, na-1 
ponta j á r o k be. 
Most há rom napig 
nem voltam iskolá
ban, mivel busszal 
nem tudtam megol
dani a bejárást. Szerencsére az is
kolában megér te t ték , nem volt 
gond ebből. Egyébként nem értek 
egyet a vasutasok sztrájkjával, úgy 
is sokat keresnek, főleg a moz
donyvezetők. Tulok G. 

Fotó: Völgyi L . 



3 2000. FEBRUÁR 3. ÚJ K E M E N E S A L J A 

Talán még nem késő megváltoztatni a döntést... 

A felüljáró volt Pityervár köldökzsinóra 
A városban folyik a vita, hogy jól döntöt

tek-e a képviselők a vasúti gyalogos felüljáró 
elbontásának megszavazásakor. Mindeneset
re az érintett pityervári lakosság és a vele szim
patizáló őslakosság rossz döntésnek tartja a 
városközpontot és Pityervárt összekötő felül
járó elbontásában hozott gyors és határozott 
önkormányzati döntést. Különösen hiányolják, 
hogy a sorsukat lényegesen meghatározó dön
tést az érintett lakosság megkérdezése nélkül 
hozták a politikusok és a hivatalnokok. Nem 
tisztem igazságot tenni a képviselők határo
zatát illetően, de mint volt pityervári lakos
nak van némi véleményem e tárgykörben, amit 
szeretnék megosztani az olvasókkal. 

A X X . század első éveiben, amikor Kis-Czell 
vasútállomásán nagy volumenű építkezései tör
téntek, akkor határozott az Európához tarto
zó Magyar Királyi Államvasút illetékes szerve
zete arról, hogy a forgalmas pályaudvar felett 
átívelő gyalogos felüljárót megépíti. A döntés 
1903-ban született meg, és még az év novem
ber l-jén átadták rendeltetésének a 30 000 ko
ronás költséggel megépített felüljárót. 

E naptól kötötte össze a felüljáró a város
központot és Pityervárt. E naptól indult iga

zán fejlődésnek Pityervár. Új lakóházak, új 
utcák jöttek létre. Az itt lakók száma évről évre 
nőtt. Erről a korról írta Porkoláb az eddigi 
egyetlen várostörténeti könyvben, hogy „ek
koriban már a mersei út mentén („Pityervár") 
is javában folyt az építkezés". Pityervár újabb 
fejlődési korszaka az 1945 utáni építkezések
kel folytatódott, és állíthatom: ha nem törté
nik meg a kültelekké való degralálása már az 
1920-as években, és nem tiltják még ma is a 
telekkialakítást és az építkezést, akkor Pityer
vár rég felzárkózott volna a város bármely 
kertes lakótelepének színvonalára. 

A városatyák kimondták az aggastyánkort 
megért felüljáróra a végszót, arra hivatkozva, 
hogy nincs pénz segíteni az európai színvona
lú átépítést. Pityervárt újra megszégyenítően 
lekezelték. Elszakították az egyetlen összekötő 
gyalogos kapcsolatát a városközponttal . Ha 
valaha építenek is e lkerülőjárdákat , alaguta
kat, Pityervárt 100 évvel előbbi szintre vetik 
most vissza. Ugyanolyan kerülővel érnek a 
városközpontba az ott lakók, mint száz évvel 
ezt megelőzően. Arról most nem is szólva, 
hogy amíg az utak elkészültére várnak, addig 
csapadékos időben csak gumicsizmában kel

hetnek át az aluljáróban. Uraim! Ha ez Euró
pa, akkor én nem kérek belőle. Európában 
előbb elkészítik az újat, és akkor szűntetik meg 
a régit. De azt is csak akkor, ha nagyon szük
séges. 

Hallottam több celli, vagy inkább Ceílben 
az elmúlt évtizedekben letelepült vasutastól, -
nem pityerváritól -, hogy sok helyen megszűn
tették már a felüljárókat. Én megkockáztat
nám azt, hogy éppen ezért Celldömölkön meg 
kellene a MAV-nak hagyni, ipari műemlék
jelleggel. Igaz, tudomásom szerint az eredeti 
villamosítási tervben szerepel a felüljáró át
építése, csak a lifthez kér tek pénzbeli hoz
zájárulást. Nos, ezzel kapcsolatban az a véle
ményem, ha nem késő még, akkor vonja vissza 
rossz döntését az önkormányzat, és járuljon 
hozzá erejéhez mérten a lift megépítéséhez, 
Pityervár köldökzsinórjának meghagyásához. 
Pityervárra az elmúlt évtizedekben úgysem 
költöttek még tizednyit sem a költségvetésből, 
mint a város más lakótelepeire, városrészei
re. Higgyék el uraim, hosszú távon megéri el
ismerni és teljesíteni Pityervár lakóinak sors
döntő kérését. A ráfordítás megtérül. 

Tarrósy Imre 

Mivel foglalkoznak az önkormányzati bizottságok? (5.) 
Sorozatunkban arra a kérdésre keressük a választ, mivel foglalkoz
tak eddig a celldömölki képvíseló'-testület állandó bizottságai, s mi
lyen feladatok elé néznek a közeli jövőben. 

A Bűnmegelőzési és Közbizton
sági Bizottságot 1999 júniusában 
hozta létre a képviselő-testület a 
közbiztonsággal összefüggő felada
tok társadalmi segítése, ellenőrzé
se céljából. A társadalmi munkában 
végzett tevékenység a képviselő-tes
tület megbízatásának időtartamára 
szól. Elnök: László Tibor, tagok: 
Eró'ss Elemér rendőrhadnagy, Szíj 
Kálmán tűzoltószázados, Szakács 
István, a polgári védelmi parancs
nokságkirendeltség-vezetője, Nagy 
Rezsó', a celldömölki polgárőrség 
vezetője, Csizmaziáné Hubert Má
ria, a Népjóléti Szolgálat igazgató
ja, Vargáné Bodor Katalin gyám
ügyi főelőadó és Kiss Ödönné pe
dagógus. 

- Milyen felaidatokkal foglako
zik a bizottság? - kérdeztük Lász
ló Tibortól. 

- Negyedéves ciklusokban hív
juk össze a bizottságot, ezen kí
vül kiemelkedő
en fontos ren
d e z v é n y e k ( p l . Í J b ú c s ú , s z ü r e t i 
bál) előtt. Gon
doskodunk arról, 
hogy a rendezvé
nyek megfelelje- László Tibor 
nek a közbizton
sági szempontoknak. Fontos fel
adat a közterület-felügyelők ellen
őrző tevékenységének kiterjeszté
se, figyelemmel kísérve a közte
rületek engedély nélküli elfogla

lását, az engedély nélküli árusí
tást, a szennyezést. Szorgalmaz
zuk a kamerás megfigyelő rend
szer fejlesztését, részeként annak 
a munkának, hogy elkészítsük a 
Celldömölk biztonságáról szóló 
koncepciót. 

-A technikai megközelítésen túl 
milyen eszközökkel gondoskodnak 
még a lakosok biztonságáról? 

Kiemelt feladatnak tartjuk a 
gyermekek védelméről szóló tör
vényben megfogalmazottak meg
valósulását. Megelőző, felvilágo
sító jellegű tevékenységet folyta
tunk az oktatási intézményekben, 
különböző pályázatokon szeret
nénk foglalkoztatni a gyerekeket. 
Nemcsak az iskoláskorú gyereke
ket szeretnénk tevékenységünk
kel megcélozni, hanem más kor
osztályokra, óvodásokra, idősek
re is kiterjesztjük azt. Felmérjük 

a város veszélyeztetet t helyeit, 
szakemberek bevonásával lépünk 
fel a kábítószer, a drogok ellen. 

- Milyen konkrét üggyel foglal
koztak az eltelt rövid időben ? 

- A mezőőri szolgálat ügyét tár
gyaltuk, a lehetőségeket vizsgál
tuk. Törvény adta lehetőség, hogy 
több te lepü lés ö n k o r m á n y z a t a 
közös mezőőri szolgálatot hozzon 
létre. Az ülésünkön részt vettek a 
környék te rmelőszöve tkeze te i 
nek, mezőgazdasági szövetkezete
inek képviselői, akik elmondták a 
véleményüket . Ezután a celldö
mölki képviselő-testület is foglal
kozott ezzel a kérdéssel. A mező
őri szolgálat kialakítását indokolt
nak tartaná a testület, viszont nem 
vállalta, hogy a fenntar tásához 
újabb járulékot vessen ki a lakos
ságra. 

Tulok G. 

Szalagavatók 
Ismét „szalagosak" városunk 

középiskoláinak búcsúzó diákjai. 
Január 28-án tartották a Berzse
nyi Dániel Gimnázium hagyo
mányos szalagavatói műsorát és 
bálját a Kemenesaljái Művelődé
si Központban. A Műszaki Szak
középiskola és Szakiskola febru
ár 4-én 5 órakor rendezi szalag
avatóját az iskola épületében. 

Millenniumi támogatások 
Celldömölk és több kemenes-

aljai település a millennium évé 
re és annak méltó megünneplésé
hez pá lyáza t ú t ján k ü l ö n b ö z ő 
mértékű támogatást kapott a M i l 
lenniumi Kormánybiztosi Hiva
taltól: 

Celldömölk a Trianoni kereszt 
és emlékpark újraavatására, mil
lenniumi emlékülésre, természet

járók országos találkozójára 3 300 
000 forintot. 

Egyházashetye a Berzsenyi-emlék
hely kialakítására 2 000 000 forintot. 

Jánosháza emlékpark kialakí
tására, szoborállításra és a millen
niumi napra: 1 600 000 forintot. 

Nagysimonyi a helytörténeti k i 
adványra, és a Dugovics-kereszt 
felújítására 350 000 forintot. 

Sitke a magyar drámák ünnepi 
előadására 1 650 000 forintot. 

Tokorcs a millenniumi napok
ra 100 000 forintot. 

A magyar ál lamiság ezredik' 
évfordulóján ezáltal is még ran
gosabb e s e m é n y e k vá rha tók a 
térségben, sok emlékpark léte
sülhet, és a régiek megszépülhet
nek, a helytörténeti kiadványok 
pedig bemutathat ják a te lepülé
sek múltját. 
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\cp<lalcncklcsi verseny 
Tizedik alkalommal rendeztek 

népdaléneklési versenyt az Ádám 
Jenó ' Zene i sko l ában a névadó 
születésnapján, december 13-án. 
Vas, Zala, Győr-Sopron és Veszp
rém megyéből 36 diák érkezett a 
8 és 14 év közötti tanulók számá
ra meghirdetett versenyre. A ma
gas színvonalú előadásokat a zsű
r i 2 első, 3-3 második, illetve har
madik, valamint 8 különdíjjal ér
tékelte. A celldömölki zeneisko
lát Németh Mátyás képviselte, 
akinek 3. díjat ítélt a zsűri. Szin
tén harmadik díjas lett Kiss Béla 
(Gayer iskola) és Mesterházy Ág
nes (Eötvös iskola). A találkozó 

s z í n v o n a l á t 
emelte a pá
pai Erkel Fe
renc Zeneis
kola és Álta
l ános Iskola 
8. z. osztályá
nak és Nagy 
Krisz t inának 
(Bartók Béla 

Zeneiskola), a Vas megyei nép
daléneklési verseny középiskolai 
első helyezettjének versenyen kí
vüli bemutatója . A résztvevők és 
a helyezettek az Apáczai Kiadó 
és a Pauz Kiadó könyvjutalmait 
kapták. T. 

Mindenki takarítsa a havat! 
Téli időjárásunk viszontagságai eléggé próbára teszik mind a lakos

ságot, mind az önkormányzatot, ezen belül a Városgondnokságot. Az 
igaz, hogy a balesetmentes közlekedés elengedhetetlen alapja a csú
szásmentesjárda és útszakasz, de ezért nem csak a Városgondnokság
nak, hanem a lakosságnak is tenni kell. Sajnos a tapasztalat azt mutat
ja, hogy elég sok esetben fel kell szólítani a lakosságot a hóeltakarításra 
és a csúszásmentesítésre, ezzel egyidejűleg természetesen a Városgond
nokság is é r t e s í t é s t kap. Az t kellene e l é r n ü n k , hogy ne csak 
aVárosgondnokságtól és az önkormányzattól várjuk ezeknek a mun
káknak az elvégzését, hanem mindenki saját maga is tegyen ennek 
érdekében. 

Köszönetet szeretnék mondani azoknak a lakóknak, akik szívvel és 
lélekkel, időben elvégzik a hóeltakarítást és csúszásmentesítést az in
gatlanjuk vagy üzletük előtt. Nem utolsó sorban szeretném megkö
szönni a Városgondnokság munkáját, amelyet a rendelkezésükre álló 
kevés emberi e r ő és csekély munkagépi felszereltség ellenére is meg
próbálnak biztosítani. Nagy Antal 

közterület-felügyelő 

A továbbtanulás küszöbén 

Adózni * 
csak pontosan! 

Az év eleje egyúttal az adóbevallások elkészítésének időszaka 
is. Mivel az APEH Celldömölki Kirendeltségén az adókártya ügy
intézés és a nyilvántartási feladatok mellett az adóbevallással kap
csolatos kérdésekben is s eg í t enek az ügyfe leknek, ezért 
Kosztolánczi Mária ügyintézőtől kértünk tájékoztatást. 

M i n t nyi la tkozónk elmond- s z á m á t a f ő l a p o n is fel ke l l 
ta, az idén a tavalyihoz képes t 
több vál tozás van, e l sősorban 
azokra hívja fel az adózók f i 
gyelmét . 

A vá l l a lkozóknak csak ab
ban az esetben kell a 9907. 
számú bevallást beadniuk, ha 
egyéb kö te leze t t ségük is van. 
Egyébként a 9953. számú la
pon nyilatkozhatnak. Ugyanez 
a helyzet az ős te rmelőkke l is. 
Tehát idén lesznek olyan vál
l a l kozók , akik nem a 9907-
esen, hanem a 9953-ason te
szik meg az adóbeval lásukat . 
E lőbb ieknek , valamint azok
nak a m a g á n s z e m é l y e k n e k , 
akiknek 2-es az á fa -kódjuk , 
február 15-éig kell eleget ten
n iük beva l l á s i k ö t e l e z e t t s é 
güknek. A k i k a 9953-ason nyi
latkoznak, azoknak m á r c i u s 
20-a a ha t á r idő . 

Kosztolánczi Már ia felhívta 
a figyelmet, hogy idén több a 
p ó t l a p , mint tavaly, de csak 
azokat kell beadni, amelyeken 
adat szerepel, és ezek mind
egyikét alá kell írni. A lapok 

tün te tn i . A 9953. számú beval
láson minden összeget forint 
pontossággal kel l be í rn i ! 

A bevalláshoz szükséges iga
zo lásoka t j a n u á r 31-éig min
denkinek meg kell kapnia. Az 
A P E H á l ta lában azoknak kül
di ki a bevallási csomagot, akik 
tavaly is ö n a d ó z ó k voltak. Ha 
valaki nem k a p n á azt meg, a 
k i rendel tségeken juthat hozzá. 

Ha befizetési kö te l eze t t sé 
gük van, azt a csomagban mel
lékelt csekken tehet jük meg. 

Egy jó tanács : ha visszatérí
tés jár , küldjük be minél e lőbb 
a b e v a l l á s u n k a t , mert akkor 
e lőbb kapjuk meg a visszajáró 
összeget! 

T á j é k o z t a t ó u l : ügyfélfoga
dás i rend az A P E H C e l l d ö 
m ö l k i K i r e n d e l t s é g é n ( D r . 
Szomraky Zo l t án u. 5.): 

hétfő', kedd, csütörtök: 
8-12.30-ig és 13-15.30-ig 

szerdán: 13-15.30-ig 
pénteken: 

ügyfélfogadás nincs. 
Völgyi 

két celli középiskolába? Kevés lesz a 
A vártnál és a szükségesnél jóval 
kevesebb végzős nyolcadikos jelöl
te meg novemberben a továbbta
nulási szándékok között az első' 
helyen a két celldömölki középis
kolát. Ha nem változnak az elkép
zelések, még az is előfordulhat, 
hogy bizonyos szakokra vagy szak
mákra nem lesz elegendő'jelent
kező', s azokat nem tudják elindí
tani. 

A Vas Megyei Pedagógiai Inté
zet az elmúlt év decemberében az 
általános iskolás diákoknak tájé
koztató jelleggel pályaválasztási 
kiadványt jelentetett meg Szándék 
és lehetőség a továbbtanulásról 
címmel, amely a novemberi álla
potokat tükrözi. 

A tájékoztató segítséget szeret
ne nyújtani a nyolcadik osztályos 
tanulóknak és szüleiknek, hogy 
melyik iskolában mennyi a felve
hető gyermekek létszáma, előze-

jelentkezd a 
tes felmérés alapján hányan szán
dékoznak az első, a második és a 
harmadik helyen jelölni az intéz
ményt továbbtanulási helyként. A 
kiadvány tartalmaz fontos tudniva
lókat: hogy például a továbbtanu
láshoz szükséges jelentkezési lapo
kat és tanulói adatlapot az általá
nos iskola adja és továbbítja a meg
jelölt középiskolába, illetve a Fel
vételi Irodába 2000. március 1-jéig. 
Minden tanuló legfeljebb 3 jelent
kezési lapot tölthet ki, egy lapon 
csak egy iskola szerepelhet, isko
lán belül több osztály, tagozat vagy 
szakma is megjelölhető. 

A tanulói adatlapon kell megha
tározni a jelentkezési lapon feltün
tetett tagozatok sorrendjét. Az elő
zetes felvételit tartó középiskolák
ba az általuk kért jelentkezési la
pot kell elküldeni, a felvételi eljá
rás az elfogadó nyilatkozat aláírá
sával befejeződik. A felvételi eljá

rás eredményéről legkésőbb 2000. 
április 20-áig megküldik az ered
ményt. A k i minden megjelölt isko
lából elutasító választ kap, részt ve

het a rendkívüli felvételi eljárás
ban, illetve fellebbezhet. A felleb
bezésről a középiskolát fenntartó 
önkormányzat jegyzője dönt. 

Az előzetes - a tavaly novemberi továbbtanulási szándékot t ü k r ö z ő -
adatokat az alábbi táblázatokban foglaltuk össze: 

Berzsenyi Dániel Gimnázium 
A felvehető' 

Műszaki Szakközépiskola és Szakiskola 

A tanuló választása 
létszám A B C 

emelt óraszámú angol 15 2 - -emelt óraszámú német 15 7 8 3 
emelt óraszámú matematika 15 7 2 1 
általános tantervű 15 9 6 23 

A felvehető' A tanuló választása 
létszám A It C 

bútor- és épületasztalosipari technikus 16 1 2 2 
ruhaipari technikus 16 4 3 1 
számítástechnikai szoftverüzemeltető' 30 22 15 6 
autószerelő' 12 4 6 9 
géplakatos 16 4 7 5 
villamosgép- és készülékszerelő 12 8 4 4 
nó'iruha-készítő 16 8 5 1 
szobafestő, mázoló és tapétázó 12 10 4 7 
számítógép-kezelő 20 14 17 9 
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Podium 
Mindig a nők döntenek 
A Budaörsi Játékszín a Hármasban című zenés játékot mutatta be 

január 19-én Celldömölkön. Az alkalmi társulat előadását Pécsi Ildi
kó Érdemes és Kiváló művész rendezte. 

Hármasban. Ez nem a klasszi
kus szerelmi há romszög . Oly
annyira nem, hogy a feleség, Gló
ria a férjétói, Antóniótól értesül 
eló'zó', halottnak hitt férje, Leó 
visszatéréséről. Ráadásul színen 
van már a következő kiszemelt 
férj. Miért is kell férjnél lenni egy 
nőnek? Hogy legyen valaki, aki 
gondoskodik róla. Ezt a jó taná
csot a szintén sokadik férjét fo
gyasztó Amália néni adta Glóri
ának. A legfontosabb, hogy egy 
n ő m i n d i g mosolyogjon. Az 
„ ö r ö k k é " is k imondha tó több
ször. A két férj először még a ma

radásér t küzd, de hamarosan a 
távozás gondolata foglalkoztatja 
őket. Persze most is a n ő dönt. A 
két férj mellé megérkezik a har
madik is. Hármasban . 

A nézőnek nem kellett mélyen
szántó gondolatok felfedezésén 
fáradoznia. A hosszúra nyúlt tör
ténet felesleges párbeszédekkel és 
közhelyekkel volt tele. A dalok 
nagy része nem szárnyalta túl nap
jaink slágereinek szintjét. A szí
nészek megpróbálták kiaknázni a 
darab adta lehetőségeket. A két 
férj szerepében Harmath Imre és 
Pintér Tibor hitelesen játszot t , 

Postánkból 

Jótékonyság Merseváton 
Január 15-én Merseváton jótékonysági estet szerveztünk a dagana

tos betegek megsegítésére. A helyi fellépők az iskola, az óvoda, a nép
dalkör, a néptánc együttes, a formációs tánccsoport, a rocky csoport, 
Kovács Róbert és a vöröskereszt színjátszó csoport tagjai voltak. A 
hideg tél, a síkos utak és az influenzajárvány ellenére a kultúrház zsú
folásig megtelt, szinte egy gombostűt nem lehetett leejteni. 

A színvonalas műsor végén vastapsot aratott, mikor be lett jelentve, 
hogy a becsületkasszába 113 500 Ft gyűlt össze. Ez az összeg öt egyen
lő arányban lett szétosztva a betegek között. Úgy érzem, ez a község 
összefogásból, segítőkészségből ismét jelesre vizsgázott, még a nehéz 
életkörülmények között is tud, tudott segíteni! 

Végezetül köszönöm a lakosságnak azt a hangulatot, azt az atmosz
férát, ami azon az estén a merseváti kultúrházban uralkodott. A köz
ség ismét (sokadszor) bizonyította, hogy nemes célokért Össze tud fogni. 
Úgy gondolom, mindannyian ezért is szeretünk itt élni. Csillag Albert 

polgármester 

Apróhirdetés 
• S z a k k é p z e t t f e l szo lgá ló t 

fe lveszek C e l l d ö m ö l k ö n a 
S á g h e g y F o g a d ó b a . Telefon: 
60/376-860. 

• Ság hegy dél i o lda l án 300 
négyszögöl kordonos sző lő el
a d ó . É r d e k l ő d n i a 95/421-235-
ös t e l e fonszámon lehet. 

ALIiSKÍNÍU 
A z Apáczai Kiadó egyetemi végzettséggel 

vezető közgazdászt keres. 
Feltételek: legalább 5 - 1 0 éves gyakorlat, maximális 

szakmai felkészültség, emberi megbízhatóság. 

Jelentkezés írásban: szakmai önéletrajz, oklevél 

fénymásolat, marketingterv a kiadó gazdálkodásáról. 

Cím: Celldömölk, Széchenyi u. 1 8 . 

Érdeklődni: 0 6 / 3 0 / 9 3 7 6 - 1 30-as telefonon. 

INGATLAN I 
Leendő 

munkatársunknak 

lakást 
bérelnénk 

Celldömölkön. 

Jelentkezés 

árajánlattal: 

0 6 / 3 0 / 9 3 7 6 - 1 3 0 . 

ráadásul remek hanggal és hu
morral szórakoztatták a nagyér
deműt. Néhány jelenetük emléke
zetes marad. Pécsi Ildikó - Amá
liának kevés színre lépése volt, 
olyankor - a tőle várt karaktert 
formálta nagyszerűen. Pálos Zsu
zsa epizódszerepében teremtett 
vidám perceket a nézők számára. 

Az útviszonyok miatt másfél 
órás késéssel kezdődöt t az elő

adás. A közönség nagy része meg
várta a művészeket, akik ezt meg 
is köszönték. A kellemes este után 
is nyitott azonban a kérdés. Há
zasságban vagy anélkül? Kettes
ben vagy hármasban? A választ 
úgyis az élet adja. A mosoly iga
zán sokat számít, no persze nem 
csak a nők, hanem a férfiak mo
solya is. Tulok G. 

Fotó: Völgyi L . 

Eltűnt falvak 
nyomában 

A Vasi Honismereti Egyesület felhívással fordult a helytörténet 
iránt érdeklődőkhöz, hogy kutassák fel a megyében egykor léte
zett, de mára már eltűnt falvakat, településeket, és állítsanak ezek
nek a helységeknek valamilyen emléket. Jelöljék az eltűnt falva
kat emlékoszloppal, emléktáblával, vagy utcák, terek nevében örö
kítsék meg azokat. 

A kormánybiztosi hivatal által e célra nyújtott támogatások 
összege - a programok jelentőségétől, költségeitől függően - 50 
ezer forinttól a tízmillió forintos nagyságrendig terjedhet. 

CELLDÖMÖLK VAROS ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 38/1999. (XI1.8.) sz. rendelete 

a lakások és helyiségek bérletéről szóló 30/1998. (VI.24.) sz. 
rendelet módosításáról 

A képviselő-testület a lakások és helyiségek bérletéről szóló rendele
tét az alábbiak szerint módosítja: 

1. §. 
A rendelet 32.§-a helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
Önkormányzati lakás bérleti joga kizárólag Celldömölk Város Önkor
mányzatának tulajdonában lévő másik lakásra cserélhető el. Egy lakás 
több lakásra is elcserélhető. 

2. §. 
A rendelet 48.§. (7) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép; 

(7) Dönt az önkormányzati bérlakások cseréjének érvényességéhez 
szükséges írásbeli hozzájárulás megadásáról. 

3. §. 
A rendelet 52.§. (3) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

(3) Ellátja a lakások cseréjével, befogadással, bérleti jogviszony foly
tatásával, a bírói ítéletek végrehajtása esetén kötelező elhelyezéssel 
és a szociális intézményből végleg távozott személy elhelyezésével 
kapcsolatos feladatokat. 

4. §. 
A rendelet 46.§-a hatályon kívül helyezve. 

5. §. 
Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
Celldömölk, 1999. december 8. 

Baranyai Attiláné dr. 
jegyző 

Makkos István 
polgármester 
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1900 - SZÁZÉVES A CELLI SPORT - £000 
Celldömölkön 1900. november 11-én alakult meg az elsó' sportegye
sület, a Kis-Czelli Korcsolyás Egylet. Ettól az időpontúi számítjuk a 
város szervezett sportéletének létrejöttét. A közelgő'jubileumra való 
tekintettel egy-egy sporttörténeti szempontból jelentősebb esemény 
felelevenítésével kívánunk emlékezni a celldömölki sportélet elsó' év
századára. 

1930. A leventeegyesület után 
megalakult Ságon az elsó' „civil" 
sportalakulat, az Alsósági Polgá
ri Lövészegyesület. Február 23-án 
harmincöt alapító tag fogadta el 
az egyesület alapszabályát, és vá
lasztott magának vezetó'séget. Az 
egyesület e lnöke Bíró Kálmán 
helyettes jegyzó', ügyvezető' elnö
ke pedig Szakály Dezsó'ev. tanító 
lett. Fó' célként „a céllövő sport 
iránti érdeklődés felkeltését, ébren
tartását és a céllövés gyakorlását" 
határozták meg. A céllövés mel
lett a lövészegyesület volt az elsó', 
amely a faluban felkarolta a lab
darúgást is. Alsóságon építették 
meg a celldömölki járás elsó', min
den igényt kielégítő' lőterét. Jel
lemző, hogy a találatjelzők és a 
lövészetvezető között még tele
fonösszeköttetést is kiépítettek. 

Augusztus 17-én a lövészegye
sület vezetősége rendezte meg az 
e l ső járási cél lövőbajnokságot , 
amit 1937-ig minden évben kiír
tak. A versenyen küzdöttek meg 
a csapatok azért a serlegért, me
lyet Szabó Károly gőzmalomtulaj-
donos ajánlott fel, és amit végér
vényesen az alsóságiak nyertek el. 
Ugyan az első bajnokságon még 
nem jeleskedtek a lövészegyesü
let céllövői, de később a megye 
legjobbjai közé küzdötték fel ma
gukat. Legkiválóbb versenyzők 

voltak: Berényesi Béla, Murai 
Sándor, Horváth Károly, Nagy 
Imre és Remport Vilmos. Az első 
j á r á s i b a j n o k s á g e r e d m é n y e i : 
e g y é n i b e n 1. N é m e t h I s t v á n 
(Csöngei PLE) 96 köregységgel, 
Csapatban: 1. Kisköcski PLE. Az 
oktatók versenyét Hanzsér Dénes 
(Alsósági Leventeegyesület) 94 
köregységgel nyerte. 

1931. Ezt az esztendőt Celldö
mölkön akár a pingpong évének 
is elnevezhetnénk. Verseny ver
senyt követett. Al ig több mint két 
és fél év telt el, hogy a Korona 
ker thelyiségében felállí tották a 
Törekvés SE vezetői az első ping
pongasztalt. A fiatalság hamar a 
fehér kaucsuklabda bűvkörébe 
került, és gyorsan elsajátította a 
sportág játékszabályait. Az aszta
liteniszt szerencsére Celldömöl
kön a vallási ifjúsági egyletek is 
felkarolták, így a székházakban 
télen-nyáron lehetett gyakorolni. 
Az első városi bajnokságot is a 
felekezeti ifjúsági egyesü le tek 
szervezték meg. 

Februá r l- jén az Ipar tes tüle t 
Ot thonában (mai mozi) bonyolí
to t ták le a versenyt, melyen az 
a l ább i e r e d m é n y e k s zü l e t t ek : 
egyéniben 1. Klein Már ton (Izr. 
I f j . Egyesület), 2. Móri tz István 
(Ev. I f j . Egyesüle t ) , 3. Steiner 
Dezső (Izr. If j . Egyesület). Páros-

Erdőtulajdonosok 
figyelmébe! 

Az erdőről és az e rdővédelméről szóló 1996. évi LIV. törvény 
értelmében minden erdőben az erdészeti hatóság által jóváhagyott, 
legalább tíz évre szóló ütemterv szerint kell gazdálkodni. Az er
dőgazdálkodóknak körzeti erdőtervet kell készíteniük, ami álla
mi feladat. A celldömölki önkormányzat Polgármesteri Hivatalá
nak illetékességi területéhez tartozó erdőterületeken terepi fel
vételeket végeznek március 1-je és október 31-e között. 

A hatályos jogszabályok értelmében az erdőtulajdonosok „köz
érdekből tűrni kötelesek" a kár okozásával nem járó valamennyi, 
terepen folytatott tevékenységet, értve ez alatt azt is, hogy a bir
tokra külön engedély nélkül is beléphetnek az erdó'rendezŐk. 

Az erdőterületek határainak a terepen felismerhetó'nek kell len
niük. A határok megjelölhetők a töréspontokra elhelyezett határ
dombokkal, a határon álló fákra 1,3-1,5 méter magasságban fes
tett fehér gyűrűvel, vagy 4 méter széles határnyiladék vágásával. 
A tényleges terepi állapotok és a földnyilvántartási adatok egye
zőségének biztosítása a tulajdonos erdőgazdálkodó feladata. 

Állami Erdészeti Szolgálat 

A jó öreg tribün, melyre ráférne egy kiadós felújítás 

ban: 1. Klein - Róth, 2. Steiner -
Deutsch (mindket tőpáros Izr. If j . 
Egyesület), 3. Polgár - Mike (Ev. 
Ifj . Egyesület). Csapatban: 1. Iz
raelita Ifjúsági Egyesület, 2. Evan
gélikus Ifjúsági Egyesület, 3. Ka
tolikus Legényegylet. 

A CESE csődbe jutott labdarú
gó-szakosztálya ok tóbe r 11-én 
Szombathelyen az SZSE ellen ját
szotta utolsó bajnoki mérkőzését. 
A Fritz - Jobb, Egewarth - Hor
váth S., Kuthi, Fülöp - Kiss, Ke
rekes, Szabó, Németh, Komatics 
ö s s z e á l l í t á s b a n p á l y á r a l é p ő 
CESE l:l-es döntetlennel búcsú
zott a celldömölki közönségtől. A 
ligeti sportpálya elcsendesedett. A 
csendből a legfájdalmasabb a lab
darúgópálya némasága volt. Nem 
pattogott a labda, nem hangzott 
fel többé a szurkolók torkából a 
„Hajrá CESE!" A futball-labdát 
Celldömölkön felváltotta a ping
ponglabda. A következő hetekben 
már meg is alakult a CESE aszta
litenisz-szakosztálya, amely no
vember 22-én Szentgot thárdon 
mutatkozott be. A Gréczi Ferenc, 
Komatics József és Weisz Gábor 
összeállításban asztalhoz álló csa
pat 5:2 arányban legyőzte vendég
látóját, a Szentgotthárdi Tenisz 
Egyletet. Gréczi és Komatics k i 
emelkedő tudású játékosok vol
tak. Ezt bizonyítja, hogy decem
ber 5-6-án Zalaegerszegen a du
n á n t ú l i b a j n o k s á g o n minden 
számban az elsó' helyen végeztek. 
Felnőtt egyéniben Komatics, ifjú
sági egyéniben Gréczi, párosban 
és csapatban a Gréczi - Komatics 
k e t t ő s , míg ifjúsági p á r o s b a n 
Gréczi Dússal, a Z T E versenyző
jével az oldalán lett bajnok. 

1932. Közel három év telt el az
óta, hogy a képviselő-testület dön
tött a tűzoltó-szerház és a tribün 
megép í tésé rő l . Sajnos mire az 
épületek elkészültek, arra a lab
darúgó-szakosz tá ly , sőt má r a 

CESE is megszűnt. Szeptember 8-
án a Szent Benedek szerzetesi 
rend dömölki apá tságának 800 
éves jubileumi ünnepsége vette 
kezdetét. Ennek egyik jeles ese
ménye volt a tűzol tószerház, a 
népház (későbbi leventeotthon, a 
mai sportbüfé) és a labdarúgópá
lya lelátójának felavatása. Dél
előtt 9 órakor a tribünön elhelye
zett oltárnál Jándi Bernardin, az 
utolsó dömölki apát több ezer za
rándok és celldömölki lakos jelen
létében tábori misét cerebrált. A 
szertartás előtt került sor az épü
letkomplexum átadására. Az ün
nepségen megjelent dr. Tarányi 
Ferenc, Vasvármegye főispánja, 
dr. Gerits Elek járási főszolgabí
ró és dr. Nagy Sándor, a Faluszö
vetség igazgatója. Az ünnepi be
szédet dr. Nagy Sándor mondta, 
majd adta át az épület kulcsát. 
Ebből kitűnik, hogy a Faluszövet
ség finanszírozta az építkezést. A 
helyi önkormányzat nevében Si
mon Sándor helyettes bíró vette 
át köszönő szavakkal használatra 
az épületet . A tábori mise után 
Jándi Bernardin egyenként meg
áldotta a tribünt, a tűzoltó-szer
házat és a népháznak épült leven
teotthont. 

Délu tán a sportpályán népün
nepélyt tartottak, melynek kere
tében megmérkőz tek egymással 
Cel ldömölk válogatott és a Sár
vár i SE l a b d a r ú g ó c s a p a t a i . A 
sárvári vezetők üdvözöl ték a vá
ros vezetőit és a celli csapatot, 
majd emlékül a csapat kapi tá
nyának nyújtották át az SSE se
lyemszalagját. Az üdvözlésre dr. 
Pintér József főjegyző válaszolt 
és köszönte meg a sárvári csa
pat f i g y e l m e s s é g é t . „ E z u t á n 
szép számú közönség je len lé t 
ében megkezdődöt t a mérkőzés , 
melyet a sárváriak nyertek meg 
2:0 (1:0) a rányban ." 

-Tim-
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Sport 
Kézilabda 

A lányoknál megszűntek 
a kiesési gondok 

A CVSE-JUB NB H-es női kézilabdacsapata a 6. helyen zárta az 1999¬
2000. évi bajnokság őszi idényét az észak-nyugati csoportban. Dicsé
retes teljesítmény ez, különösképpen, ha azt is figyelembe vesszük, 
hogy a csapat kénytelen volt nélkülözni két gólerős játékosát , 
Salamonné Csótár Adrienn és Balogh Bibiána személyében. Salamonná 
anyai örömök elé néz, ezért az edzői stafétabotot is átadta, míg Ba
logh Bibiána a Pécsi Orvostudományi Egyetem hallgatója lett. A két 
játékos az elmúlt évi bajnokságban 181 góllal terhelte meg az ellenfe
lek hálóját. Elképzelhető': ha az ősszel játszottak volna, akkor most a 
lányok az élmezőnyhöz tartoznának. 

Egy kicsit rendhagyó módon 
most nem az edzővel, hanem Som
lai Sándor szakosztályvezetővel 
váltottunk szót a csapat szereplé
séről. Tettük ezt elsősorban azért, 
mert szerettük volna megtudni, 
hogy a régi rutinos sportvezető, 
volt élvonalbeli játékvezető, aki 
sokat tett azért, hogy a celldömöl
ki női kézilabda ma az NB II-ben 
szerepelhet, hogyan látja a csapat 
jelenlegi helyzetét. 

A beszélgetés során kiderült, 
hogy a szakosztályvezető a női csa
pat minden percével naprakész. 
Reálisan ítélte meg az edző mun
káját, és nagy szeretettel elevenítet
te fel a sikeres mérkőzések pillana
tait, de higgadtan szólt a kudarcok
ról is. Tudatában van annak, hogy a 
lányok érzékenyebbek a játéktéren 
a fiúknál, és ezért egy-egy kisiklást 
mindig be kell náluk kalkulálni, s 
velük szemben néha elnézőbbnek 
kell lenni . V é l e m é n y e szerint 
összességében a bajnokságban nem 
csak helytálltak, de bizonyították 
már, hogy játékban is felnőttek az 
NB Il-es követelményekhez. 

Az edzőváltás szerinte zökkenő
mentes volt. Igaz, jó előre készül
tek erre, és v á l a s z t o t t á k k i 
Salamonné Csótár Adrienn testne
velő tanárnő' utódját. Nem volt vi
tás, hogy erre az első pillanattól 
fogva Molnár János, a jelenlegi 
edző volt az egyetlen jelölt. Még
pedig azért, mert egyrészt úgy gon
dolták, hogy ő ismeri legjobban a 
já tékosokat , hiszen a legtöbbel 
már általános iskolás korában fog
lalkozott. Továbbá hitték, hogy az 
utánpótlás-nevelésben szerzett ta
pasztalatait az NB II-ben is hasz
nos í t an i tudja. Nem t é v e d t e k 
megí té lésében, pedig t isztában 
voltak azzal, hogy nem ismeri a 

bajnokságban szereplő csapatok 
nagy részét. 

- Most már kijelenthetem - fo
galmazott a szakosztályvezető - , 
hogy J á n o s gyorsan ak l imat i -
zálódott a felnőtt mezőnyben, amit 
természetesen a csapat e redmé
nyei is igazolnak. Szakmai irányí
tását a játékosok elfogadták, a csa
pat jó szelleme nem bomlott meg, 
sőt tovább erősödött, aminek vé
gül is nem kis része volt a jó helye
zés elérésében. 

Igaz, vannak, akik még ennél is 
jobbra számítottak. Talán ha nem 
marad k i a Bük elleni köte lező 
hazai győzelem... Ne legyünk azon
ban telhetetlenek. Még akkor se, 
ha e győzelemmel szorosan ráta
padtak volna az előttük lévő doro
gi és komáromi csapatra, és bizto
sabban érezhetnék magukat a kö
zépmezőnyben. A türe lem és a 
munka még meghozza gyümölcsét. 

- Nekünk a középmezőny meg
tartása érdekében hozni kell ta
vasszal a kötelező győzelmeket és 
az esetleges jobb helyezés érdeké
ben egy-egy bravúrra is szükség 
lesz. Erre a csapatot képesnek tar
tom, különösen akkor, ha ezért a 
játékosok tudnak még több áldo
zatot hozni, és szorgalmasan láto
gatják az edzéseket - mondta a 
nyilatkozó, majd így folytatta: 

- Az edzéslehetőségeink sajnos 
nem m o n d h a t ó k opt imál isnak. 
Együtt edzünk a férfi ifjúsági csa
pattal. Ez feltétlenül változtatást 
igényel, annál inkább is, mert bő
víteni akarjuk a já tékosál lomá
nyunkat, szeretnénk, ha visszatér
nének a csapathoz azok is, akik 
„csak" indoklás mellett leadták a 
szerelésüket. Új, fiatal tehetségek 
toborzását is szükségesnek érzem. 
Ugyanis Celldömölkön női vona-

Somlai Sándor 

Ion elakadt az iskolákban az után
pótlás-nevelés. Ezen a vonalon 
nincsenek Süle és Márczi típusú 
testnevelőtanárok, hölgyek. Gon
dolom e téren a sportegyesületi ve
zetés is segítségünkre lesz. 

- Célunk továbbra is az, hogy a 
helyi j á tékosanyagra épí tkezve 
hosszú távon stabilizálni tudjunk 
egy jó képességű női csapatot az 
NB II-ben. Ismerve a jelen körül
ményeket: még jó ideig nem le
szünk képesek arra, hogy egy ma
gasabb osztály feltételeit tudjuk 
biztosítani. A jelenlegi feltételeket 
is csak szponzoraink segítségével 
tudtuk megteremteni. Köszönet 
Balogh Zsolt, Boros Gyula, Eszter
gályos Jenő, Kovács István és Ko
vács Miklós uraknak és a JUB tu

lajdonosának, hogy a női csapat 
eredményes szereplését elősegítet
ték - mondta a szakosztályvezető. 

Befejezésként a játékosokról el
mondta: a csapatnak három húzó 
embere van: Tokorcsi Edit, Hor
váth Csabáné és Gergely Szilvia. 
Két nagyon tehetséges, bravúrok
ra is képes kapus állt a kapuban 
mérkőzésenként Kiss Annamária 
és Mendel Helga személyében. 
Ál ta lában az említett já tékosok 
vállán volt a felelősség, akiket jól 
e g é s z í t e t t k i Geiger Cs i l la , 
Szomorkovics Lilla, Emili Abigél, 
Nagy Krisztina, Foglszinger Csil
la, Csahők Mónika és Csepeli Éva. 
Sőt a szezon végére Szomorkovics 
Adrién, a csapat „Benjáminja" is 
egyre több időt töltött a pályán, 
K o m á r o m ellen pedig egészen 
nagyszerű játékkal rukkolt ki . Kü
lön kell kiemelni a harmadik ka
pus, Tánczosné Kozma Andrea be
csületes helytállását, aki mindig ké
szen állt, hogy szükség esetén k i 
segítse a csapatot. 

A csapat 240 gólján az alábbi já
tékosok osztoztak: Tokorcsi 74, 
H o r v á t h n é 55, Geiger Sz. 39, 
Szomorkovics L . 20, Geiger Cs. 19, 
Emih 13, Balogh és Szomorkovics 
A . 7-7, Nagy 3, Foglszinger 2, Cse
peli 1. -tim-

CELLDÖMÖLK VAROS Oi\KORMAmAlA 
KÉPVlSELÖ-lKSTOLETíMK 

45/1999. (XII. 8.) sz. rendelete 
a települési szilárd hulladékkal összefüggő' tevékenységről, 

a szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről 
szóló 42/1996. (XII. 18.) sz. rendeletének módosításáról 

l.§. 
A rendelet 9.§-ának (3) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
9.§. (3) A szolgáltatási díjak mértéke 1999. január l-jétől 
1 fős háztartás esetén 3.200 Ft (a kommunális adó tartalmazza) 
2 fős háztartás esetén 3.200 Ft (a kommunális adó tartalmazza) 

+ 810 Ft (1 személy után fizetendő díj) 
3 fős háztartás esetén 3.200 Ft (a kommunális adó tartalmazza) 

+ 2x810 Ft = 1620 Ft 
(2 személy után fizetendő díj) 

4 fős háztartás esetén 3.200 Ft (a kommunális adó tartalmazza) 
+ 3x810 Ft = 2.430 Ft 
(3 személy után fizetendő díj) 

5 fős háztartás esetén 3.200 Ft (a kommunális adó tartalmazza) 
+ 4x810 Ft = 3.240 Ft 
(4 személy után fizetendő díj) 

Minden további háztartás esetén ez az összeg: 3.200 Ft + az 1 főn 
felüli személyek számának és az 1 személy után fizetendő díjnak (810 
Ft) a szorzata. 

2.§. 
Ez a rendelet 2000. január l-jén lépett hatályba. 
Celldömölk, 1999. december 8. 

Baranyai Attiláné dr. 
jegyző 

Makkos István 
polgármester 
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Snort 
Válogatott a celli asztalitenisz-csapatban 
Bemutatjuk Timi Rolandot 
Vimi Roland az elmúlt év őszén érkezett Celldömölkre, s azóta a 

CVSE-MÁVÉPCELL NB Il-es asztalitenisz-csapatának első' számú 
játékosa. Mit kell tudni erről a 30 éves, Dunaszerdahely melletti fia
talemberről? 

Mint mondja, amellett, hogy 
középiskolai érettségije van, min
dig is az asztalitenisszel foglalko
zott. Ez az, amihez a legjobban 
ért. De haladjunk sorjában! 

Már egészen kis korában ott 
volt a pingpongütó' a kezében, és 
10 éves korától a különböző kor
osztályos válogatottak tagja volt 
az egykori Csehszlovákiában. Te
hetségének elismertetése megle
hetősen nehéz volt: 18 éves ko
ráig csak a 4-5. számú játékosnak 
t e k i n t e t t é k hazá jában . Ekkor 
azonban megnyerte a TOP-12 

versenyt Magyarországon, és ez 
már tagadhatatlanul rangot je
lent. 

20 éves volt, amikor megnyerte 
Csehszlovákia egyéni bajnoksá
gát, s ettől kezdve 4 éven keresz
tül országa válogatottjának meg
határozó játékosa volt. 1991-ben 
a J a p á n b a n rendezett világbaj
nokságon Csehszlovákia csapata 
3. lett, s az együttes első számú já
tékosa V i m i Roland volt . 

Kiváló játékosként szinte minden 
földrészen asztalhoz áll. Volt például 
Ausztrália nemzetközi bajnoka is... 

A Csehszlovák állam felbomlá
sa után Vimi Roland helyzete ne
hezebbé vált, hiszen a szlovák asz
talitenisz nem jelentős Európá
ban. Ezért előbb osztrák, majd 
magyarországi csapatokhoz szer
ződött , így jutott el 1999 őszén 
Celldömölkre. 

A csallóközi fiú elmondta, hogy 
jól érzi magát a celli csapatban, s 
ha sikerül a feljutás az NB I-be, 
szeretne továbbra is a celliek ren
delkezésére állni. 

A csapat vezetője, Obrácz Ist
ván véleménye szerint a halk sza
vú, szerény játékos nagy hasznára 
van a csapatnak, hiszen eredmé
nyességével nagy terhet vesz le já
tékostársai válláról, akik ezáltal 
felszabadultabban játszhatnak, s ez 
az ő eredményeiken is meglátszik. 

Ha az asztaliteniszezőknek si
kerülne az NB U-t megnyerni -

Vimi Roland 

amire jó esélyük van - , ez egyút
tal azt is je len tené , hogy Celldö
mölk 100 éves tör téne tében elő
ször lenne NB l-es csapata a vá
rosnak! Völgyi L . 

Támogatók kerestetnek! 
Rock and roll versenyt 
rendeznek a KMK-ban 

A celldömölki ROCKY-DILLY 
Akrobatikus Rock and Roll Klub 
rendezésében 2000. február 25-én 
13.00 órai kezdettel a Kemenesal
jái Művelődési Központ színházter
mében rendezzük meg a I I . Cell-

AGR0 21 
mezőgazdasági gép
alkatrész szaküzlet 

Celldömölk, Nemesdömölki u. 2. 
Tel.: 06/60/376-768 

ZETOR, T-Z-4-K, 
csapágyak, ékszíjak, 

hidraulika tömlők, 
simmeringek, szűrők, 

motorolajok, 
PERION akkumulátorok, 

gumiköpenyek. 
Nyitva; 

hétfőtől péntekig 8-16 óráig. 
Hétvégi ügyelet telefonon: 

06/60/376-768 

dömölk Kupa megyei meghívásos 
rock and roll versenyt. 

Az eseményre minden kedves 
érdeklődőt szeretettel vár a szerve
zőbizottság, a rendezvényre jegyek 
a helyszínen vásárolhatók. Közel 
150 versenyző szerepel a program
ban, a díjátadók között köszönthet
jük majd Márkus Erzsébet súly

emelő világbajnoknőt. Az indulók 
között országos bajnokoknak, világ
bajnokságot megjárt versenyzők
nek is szurkolhatunk majd. A 18.00 
órakor kezdődő döntők közben 
meglepetés-műsor színesíti a prog
ramot. 

A rendezvény színvonalas lebo
nyolításához, a méltó külsőségek 
megteremtéséhez várjuk a helyi 
cégek, vállalkozások anyagi segítsé
gét. A rendező klubot a bíróság 
egyesületi nyilvántartásba vette, így 
a Kemenesaljái Művelődési Köz
pontban személyesen befizetett, 

avagy a klub A B N - A M R O Bank
nál vezetett 10201006-50079502 
számú számlája javára teljesítendő 
támogatások összege adóalap csök
kentőként számolható el. 

A támogatóknak a klub a várha
tóan teltházas rendezvényen a helyi 
tévében is azonosítható, igény sze
rinti reklámlehetőséget, a helyi újság
ban és az 1000 példányban megjele
nőszínvonalasversenyfüzetben meg
jelenési lehetőséget biztosít, s a kon
feráló róluk, mint díszvendégekről, 
a helyszínen sem feledkezik meg... 

Koszogovits Norbert főrendező 

A hétvége legfrissebb sporthírei 
Marcali, Bük, Csorna 

A marcali edzőtáborban Nagy
berki ellen játszotta újabb felké
szülés i m é r k ő z é s é t a CVSE-
Antók FC labdarúgócsapata . A 
január 25-i mérkőzés l:l-es dön
tetlennel ért véget. A celliek gól
ját Hegyi szerezte 

A marcali edzőtábor után sem 
kaptak pihenőt a focisták. Címvé
dőként január 29-30-án Bükön, a 
már hagyományos t e r emto rnán 
léptek pályára. A tornán nem si
került megismételni a tavalyi bra
vúrt. A CVSE-Antók FC az elő
döntőben a vendéglátó Bük csa
patával került össze. A rendes já
tékidőben döntet lent (1:1) hozó 

mérkőzést végül büntetőrúgások
kal az „antókos fiúk" nyerték, így 
bejutottak a torna döntőjébe. Ott 
azonban alulmaradtak a szombat
helyi COMITEX-BT.-vel szem
ben. A v é g e r e d m é n y : CVSE-
Antók F C - C O M I T E X BT 1:3. 

A következő edzőmérkőzését 
február 2-án Csornán játszotta a 
celldömölki csapat. V. V. 

Alsóság u tán Celldömölkön is 
Farsang Kupa 

Február 6-án Celldömölkön a 
Városi Sportcsarnokban 8 csapat 
rúgja a labdát a Farsang Kupa el
nevezésűteremlabdarúgó tornán. 
Vasárnap délelőtt 10 órától este 

18 óráig látogathatnak ki az ér
deklődők a sportcsarnokba, ahol 
a csapatok 25 perces mérkőzése
ketjátszanak egymással. Érdekes
ség: a kupán a CVSE-Antók FC 
edzői csapata is pályára lép. 

Azérdeklődők napijeggyel nézhe
tik meg a mérkőzéseket. A felnőtt 
jegy ára 200 forint, a nyugdíjas és 
diákjegy 100 forintba kerül. V V. 

Asztalitenisz 
Február 5-én, szombaton dél

előtt 11 órai kezdettel fogadja a 
C V S E - M Á V É P C E L L I I . csapa
ta a Szombathelyi A K I I . együt
tesét. A mérkőzés a Gayer iskola 
tornatermében lesz. V. L . 

• p p i CELLDÖMÖLK V A R O S 
ÖNKORMÁNYZATÁNAK H E T I L A P J A KEMEÍVTSALJA 
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